
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 30. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 36
Ministeren bedes gøre rede for, hvorfor ministeriets embedsmænd orientere-
de på et fælles skolemøde i juni i Roskilde om, at agroskolerne skulle tilbyde
grundforløbene rettet mod mindst to uddannelser, og at såfremt skolen ikke
selv havde uddannelsen, skulle de samarbejde med en skole, der havde ho-
vedforløbet inden for den pågældende uddannelse, når der så i august måned
blev udmeldt en ændret holdning, hvor det blev præciseret, at skolerne kun
måtte tilbyde det, de hele tiden havde gjort, og at der ikke måtte samarbejdes
med andre skoler herom.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Esben
Lunde Larsen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Esben.Lunde.Larsen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lotte Rod
næstformand
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